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Vragen van het lid Van der Lee (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Financiën over de populariteit van het fonds voor gemene rekening als 
constructie om vermogensbelasting te ontwijken (ingezonden 11 augustus 
2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Rijken mijden fiscus langs nieuwe route»?1 

Vraag 2
Is het waar dat het opzetten van een zogenaamd fonds voor gemene rekening 
sterk aan populariteit heeft gewonnen en dat dit mede te verklaren is uit het 
feit dat het register met informatie over de ’ultimate beneficial owner» van 
vennootschappen (UBO-register) op korte termijn via wetgeving wordt 
ingevoerd? 

Vraag 3
Kunt u een kwantitatieve indicatie geven van de groei van het aantal 
aanvragen het afgelopen jaar, afgezet tegen eerdere jaren? 

Vraag 4
Kunt u aangeven in percentages (en eventueel met bandbreedtes) hoeveel 
vermogensbelasting er via de constructies met een fonds voor gemene 
rekening kan worden bespaard dan wel ontweken? 

Vraag 5
Wat zijn de wettelijke voorwaarden waaraan voldaan moet worden voordat 
een aanvraag van een fonds voor gemene rekening wordt goedgekeurd en 
zijn deze voorwaarden scherp en actueel genoeg? 

Vraag 6
Waarvoor dient volgens u een fonds voor gemene rekening gebruikt te 
worden en welke stappen zijn er mogelijk om te voorkomen dat dit fonds 
gebruikt wordt om vermogensbelasting te ontwijken, dan wel de effectiviteit 
van het toekomstige UBO-register te ondermijnen? 
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Vraag 7
Bent u bereid tot aanvullende wettelijke stappen die tijdig en doeltreffend 
onbedoeld gebruik van een fonds voor gemene rekening voorkomen?
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